
Informacja o II Liceum Ogólnokształcące im. ppłk. J. Modrzejewskiego w Jaśle  
w tekście łatwym do czytania i zrozumienia 

Początek II Liceum Ogólnokształcące im. ppłk. J. Modrzejewskiego w Jaśle 

(II LO) jest datowany na rok 1953. Początkowo, było utworzone jako 

trzyletnie Państwowe Liceum dla Wychowawczyń Przedszkoli, zmieniając 

się w kolejnych latach w Liceum Pedagogiczne dla Wychowawczyń 

Przedszkoli, Studium Wychowania Przedszkolnego, Studium 

Nauczycielskie, a od roku 1992 jest II LO. 

Budynek II LO od strony ulicy Floriańskiej: 

 

II LO jest zarządzane przez Dyrektora, Wicedyrektora w konsultacji z Radą Pedagogiczną oraz 

organem nadzorczym – Powiatem Jasielskim. 

Dyrektorem II LO jest Stefan Juryś, Wicedyrektorem - Andrzej Krajewski. 

Szkoła posiada swój sztandar, logo oraz patrona, którym jest legendarny ppłk. „Lis” - Józef 

Modrzejewski: 

                     

 

II LO pracuje w godzinach od 7.30 do 15.30 i jest dostępne dla osób niepełnosprawnych. 

Możesz przyjść i załatwić swoją sprawę osobiście z pracownikiem w godzinach pracy II LO. 

Bez wychodzenia z domu również załatwisz swoją sprawę w II LO. Możesz do nas napisać list, 

przesłać e-mail lub zadzwonić.  

Nasz adres:  

II Liceum Ogólnokształcące im. ppłk. J. Modrzejewskiego w Jaśle 

ul. Floriańska 24, 38-200 Jasło 

tel. 13-446-35-70;   fax 13-446-34-88 

Strona internetowa www: http://2lojaslo.pl, http://2lojaslo.eu  

e-mail: sekretariat@2lojaslo.pl, dyrektor@2lojaslo.pl, nauczyciele@2lojaslo.pl  

Dane identyfikacyjne II LO: REGON: 370007372 NIP: 685-159-82-13 
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